
Waterschaps,
GOEREE-OVERFLAKKEE - In de loop van ,volgende
week zullen alle inwoners van 18 jaar en ouder een stem
biljet ontvangen waarmee schriftelijk een stem voor de
Waterschapsverkiezingen kan worden uitgebracht. Voor
heen kon er uitsluitend op personen worden gestemd,
maar met ingang van ,de nieuwebestuursperiode heeft
men besloten om de kandidaatstelling te verbinden aan
een lijst. Het gevolg is dat er n'et als bij de overige verkie
zingen voor een deel politieke partijen aan de verkiezin
gen meedoen. In deze vrijdagkrant en in die van volgende
week stellen we, een aantal personen en hun partijen aan .
de lezers voor. Wellicht vergemakkelijkt dit de keuze. Vori
ge week waren aan de beurt Johan van Nieuwenhuijzen,
Tea Both en Peter Visser, ditmaal zijn aan hetwoord Hans
Klepper (lijsttrekker van de SGP), Hans Kalle (nummer
drie op de lijst van Waterschapspartij Hollandse Delta),
Piet Robijn (lijsttrekker van de ChristenUnie) en Dorien
Kickert (nummer 2 van de lijst van de fvdA).
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lijsttrekker Piet Robijn:
Duurzaf:lm

. omgaan met
waterschaps
werken en

I -financiën
SOMMELSDIJK Een
nieuwkomer in watèrschaps
land mag Piet Robijn uit

. Sommeisdijk zeker genoemd
worden bij waterschapsver

r kiezingen. Toch is de lijsttrek
, ker van de ChristenUnie geen

'vreemdeling'als het gaat om
kennis en de uitvoering van
de verschillende taken van
een waterschap. Hij wil deze
kennis graag inzetten bij het
bestuur van het Waterschap
in het belang van alle inwo
ners van het gebied.

Deelname aan het bestuur van
het Waterschap is voor Piet
Robijn nooit eerder aan de
orde geweest. Dit kwam omdat
hij via zijn werk bij Rijkswater
staat een zogenoemde 'func
tionele relatie' had, waardoor
het niet toegest;aan was om in

'de 'verenigde vergadering'
van het waterschap zitting te
nemen. Inmiddels heeft hij
bij Rijkswaterstaat een andere
functie gekregen en daardoor
staat niets hem in de -weg om

'aan het waterschapsbestuur
rlpp] tI" npmpn. V::uiwf'O"f". ziin

gemakkelijker',om in dit gebied
dr leden bij de bes~uitvorming

te betrekken, want Je bent toch
hun vertegenwoordiger. Bij
persoonsgebonden verkiezin
gen ligt dit lastiger".
De speerpunten die de overige
partijen en lijsten hebben, vindt
men voor een groot deel ook
terug in het verkiezingspro
gramma van de ChristenUnie,
zoals het waarborgen van de
veiligheid ~n de zorg voor- vol
doende zoet water.
Ondanks de overeenstemming
tussen de verschillende par
tijen, maakt het volgens Piet
Robijn wel uit hoe men naar
bepaalde zaken kijkt. Vanuit
de ChristenUnie gebeurt dit
natuurlijk vanuit een christe
lijke levensvisie en dat zal te
merken zijn als het gaat over
een evenredige verdeling van
de kosten, waarbij. de ·sterk
ste lasten ook door de sterkste
schouders gedragen dienen
te worden. Maar. als een goed
rentmeester zullen er zeker ook
duurZamè beslissingen moete~
worden genomen. "De Chris
tenUnie redeneert vanuit het
uitgangspunt dat we niet de
eigenaar van deze wereld zijn
en dat we verantwoording wil
len afleggen over ons handelen.
Dit geldt ook voor het werk dàt
de waterschappen doen", aldus
een zinsnede ui.t het verkie
zingsprogramma van de partij.

Wegen
Naast de bekende speerpun
ten, die men ook bij de ove
riQ"(> n;lrtiien tell"en komt. ll"eeft
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staat niets hem in de -weg om
aan het waterschapsbestuur
deel t,e nemen. Vanwege zijn
'waterervaring' is hij dan ook'
als lijsttrekker voor de Christe
nUnie gekozen voor het gebied
van het Waterschap Hollandse
Dèlta.
In zijn functie als waterstaatkun
digingenieur bij Rijkswaterstaat
te Rotterdam weet hij alles vah
'water' in zijn werkgebied. Dool'
deze functie, en als inwoner
van Goeree-Overflakkee, voelt

I hij zich nauw betrokken bij het
waarborgen van de veiligheid
van het gebied ten opzichte van
het water, maar ook is hij er een
voorstander van om het eco
systeem van het Haringvliet te
verbeteren door het inlaten van
zout water. Hij heeft zijn kennis
vergaard doordat hij als man
van Rijkswaterstaat. betrokken
was bij de kustbescherming in
het Ouddorpse duingebied en
door het jarenlange werk dat
hij op de spuisluizen bij Stellen
dam heeft verricht.

Politiek
Over het feit dat de politiek bij
deze waterschapsverkiezingen
haar intrede binnen de schap
pen hédt gedaan, is Piet Robijn
nuchter. Hij verwacht .hiervan
geen problemen omdat het
volgens hem vooral gaat om
praktische zaken die ,in het
gebie<;l zelf spelen en die door
de inwoners van het gebied zelf
moeten worden opgelost. In dit
geval dan via het waterschaps
bestuur. "We hebben echt geen
boodschap van Den Haag mee
gekregen over wat we moeten
gaan doen", zo verzekert hij. Hij
verklaart dat hij er wel voordeel
in ziet dat hij een partij verte
genwoordigt. ''Als partij is het

De Christen Unie bepleit het behoud
van cultuurhistorische 'waterschaps
objecten. Op de foto Piet Robijn bij
het Dirkslandse Sas, dat hiervan een
voorbeeld is. Foto: Adri van der Laan

Naast de bekende speerpun
ten, die men ook bij de ove
rige partijen tegenkomt, geeft
Piet Robijn aan dat zijn partij,
als ze in waterschapsbestuur
zal zijn vertegenwoordigd, wil
gaan uitzoeken of de aanleg en
onderhoud van wegen in het
buitengebied· thuishoort. Het
is volgens hem niet vanzelf
sprekend dat deze grote kos
tenpost op het bordje van het
Waterschap hoort, "alleen de
waterschappen in Noord- en
Zuid-Holland en Zeeland behe
ren de wegen in het openbaar
gebied". Zijn partij zal onder
zoeken of er geen' mogelijkheid
is om deze wegen af te stoten
richting gemeente of provin
cie omdat dit niet tot de echte
waterschapstaken behoort. .

Kierbesluit
Piet I\.obijn staat positief tegen
over het Kierbesluit dat door de
regering is genomen en waarbij
er door het voor een deel open
zetten van de Haringvlietsluizen
weer zout water in het Haring
vliet terechtkomt. Volgens de
ChristenUnie-lijsttrekker is het
zeer noodzakelijk dat er iets aan
de sterk vervuilde bodem van
het Haringvliet wordt gedaan.
"Een vervuild Haringvliet moet
je niet voor je kinderen achter
willen laten". Het inlaten van
zout water kan hier zeker ver
betering inbrengen. De partij is
voorstander van het Kierbesluit
maar streeft er wel naar om de
zoetwatervoorziening voor het
eiland veilig te stellen. Volgens
Robijn heeft het waterschap
hier wel een grote verantwoor
ding in. .
Hoewel het waterschap 'geen
partij' is bij de ontwikkeling van
de ZuiderdiepPQlders van land
bouwgrond naar natuur, doet
het Piet Robijn "wel zeer" als

. er door de' boeren goede land
bouwgrond moet worden prijs
gegeven. Hij vertrouwt erop

.dat 'zijn' gedeputeerde JooP
Evertse er alles aan zal doen
om een eventuele alternatieve
oplossing te ,vinden in samen
werking met de betro~kenen.

Groot~enoeg .
Na de fusie is het Waterschap
Hollandse Delta wel meer op'.
afstand komen te staan van de
inwoners van het gebied. Piet
Robijn realiseert zich dat de
fusie nodig was, maar hij vindt
wel dat de huidige omvang van
het waterschap groot genoeg
is. Hij is dan ook tegenstander
van een verdere schaalvergro
ting. Doordat het waterschap
op afstand is gekomen, pleit de
ChristenUnie er wel voor om
de lijnen naar het gebied kort



te houden, o.a. door het instel
len van één waterschapsloket,
waardoor de burgers bij het
aanvragen van vergunnmgen
ofvragen zo vlug mogelijk kuri
nen worden geholpen.
Ook de ChristenUnie heeft er
voor gekozen om zoveel moge
lijk deskundigen en betrokke-

nen uit de streek op haar lijst
te zetten. Van Goeree-Over
flakkee staan naast Piet Robijn
de volgende personen op de
lijst: Maas Koese uit Ouddorp
en Gerrit de Jong uit Sommels
dijk.
Meer info op de website: www.
hollandsedelta.christenunie.nl.


